



通告編號：2023/24-101

各位家長：

2023 學校資訊日

為促進社區對學校的認識，學校將於 2023 年 11 月 25 日舉辦學校資訊日。當日我們將招募學生工作人員及表演者協助活動，有關詳情將另函予相關學生家長。2023 年 11 月 27 日為學校資訊日後假期，學生無須上學。

此外，為準備學校資訊日及減少對課堂的影響，校曆表的循環日將會作出調動。請留意，2023 年 11 月 24 日將改為 Day 3，而 2023 年 11 月 29 日則改為 Day 10。

敬祝
安康！

校長
談國軒

二零二三年十一月十四日

Circular No.: 2023/24-101

14 November 2023

Dear Parents,

School Info Day 2023

To promote understanding of our school by the community, we will arrange a School Info Day on 25 November 2023. On that day, some students will be recruited to serve as student helpers/performers. A separate parent circular will be issued to parents whose children will be on duty. Holiday after the School Info Day will be arranged on 27 November 2023.

Please also be informed that there will be swapping of Calendar Days, so that it would be Day 3 on 24 November 2023, and Day 10 on 29 November 2023, in order to facilitate the preparation for the School Info Day, while minimizing disturbance to normal lessons.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal